



December 2018

Subject: **VAT Compliance Letter**

ديسمبر ٢٠١٨

الموضوع: **خطاب تطبيق ضريبة القيمة المضافة**

Dear Valued Customer,

Bahrain Commercial Facilities Company. B.S.C is obligated to comply with the requirements of the Decree Law No. 48 of 2018 and its Executive Regulations ("the Law"), which regulates the Value Added Tax ("VAT") and its implementation in the Kingdom of Bahrain.

With effect from the first of January 2019, Bahrain Commercial Facilities Company's products and services will be subject to VAT in compliance with the provisions of the Law, including any ongoing services' contracts that you may have with the Company. All prices set out in any ongoing services and/or rental payments you have with Bahrain Commercial Facilities Company shall be exclusive of VAT. Accordingly, there will be %5 additional charges on the invoices starting from the first of January 2019 pursuant to the provisions of the Law except for the products or services which are exempted from VAT or zero-rated.

This letter shall be considered as a legal notice from Bahrain Commercial Facilities Company applying to any existing contracts, in compliance with Bahrain's VAT Law and its Executive Regulations.

For further inquiries, you may contact us on our tollfree

80008000 or visit our website

<https://www.bahraincredit.com.bh>

Thank you for dealing with Bahrain Commercial Facilities Company. B.S.C and we look forward to our continued relationship.

Best Regards,

Bahrain Commercial Facilities Company. B.S.C

عزيزي الزبون،

التزاماً من شركة البحرين للتسهيلات التجارية ش.م.ب بتطبيق متطلبات المرسوم بقانون رقم ٤٨ لسنة ٢٠١٨ ولأئحته التنفيذية المشار إليها باسم ("القانون") التي تُعنى بتنظيم تطبيق ضريبة القيمة المضافة في مملكة البحرين.

فإنه اعتباراً من تاريخ نفاذ القانون المشار إليه والواقع في الأول من يناير لسنة ٢٠١٩، ستخضع كافة رسوم المنتجات والخدمات المقدمة من شركة البحرين للتسهيلات التجارية لضريبة القيمة المضافة امتثالاً لما نصت عليه أحكام القانون، وينطبق ذلك على كافة عقود الخدمات السارية مع الشركة، وعليه تُعد جميع الرسوم الحالية المستحقة على الخدمات المقدمة من شركة البحرين للتسهيلات التجارية غير شاملة لضريبة القيمة المضافة، لذا ستحسب رسوم إضافية بنسبة 5% على الفواتير بدءاً من ١ يناير ٢٠١٩ تنفيذاً لأحكام هذا القانون؛ ويستثنى من ذلك المنتجات أو الخدمات المعفية من ضريبة القيمة المضافة أو الخاضعة لضريبة القيمة المضافة بنسبة الصفر بالمائة.

يعتبر هذا الخطاب إشعاراً قانونياً من شركة البحرين للتسهيلات التجارية يسري أثره على كافة العقود القائمة، وذلك امتثالاً لقانون ضريبة القيمة المضافة ولأئحته التنفيذية المعمول بها في مملكة البحرين.

لمزيد من الاستفسارات، يمكنكم التواصل معنا على رقمنا المجاني

٨٠٠٠ ٨٠٠٠ أو زيارة موقعنا الإلكتروني

<https://www.bahraincredit.com.bh>

شكراً على اختياركم شركة البحرين للتسهيلات التجارية وتطلع إلى استمرارية التعاون فيما بيننا.

مع أطيب التحيات،

شركة البحرين للتسهيلات التجارية ش.م.ب



VAT Registration Certificate
شهادة تسجيل ضريبة القيمة المضافة



الجهاز الوطني للضرائب الخليجية
National Bureau for Taxation

Hereby, the National Bureau for Taxation certifies the effective registration date for the taxpayer below as

1/1/2019

يقر الجهاز الوطني للضرائب الخليجية بأن المكلف ادناه مسجل في ضريبة القيمة المضافة من تاريخ
١/١/٢٠١٩

Taxpayer Information:

CR Number

13444

معلومات المكلف:
رقم السجل التجاري:

Taxpayer Name

BAHRAIN COMMERCIAL FACILITIES CO. B.S.C.

اسم المكلف:

Taxpayer Address

Building: 290, Road/Street: 111, Town: Tubli, Block:
701, Country: Bahrain

عنوان المكلف:

Registration:

VAT Account Number

200000434700002

التسجيل:
رقم حساب ضريبة القيمة المضافة:

VAT Registration date

3/12/2018

تاريخ التسجيل:

This certificate is sent from an automated system and does not require a signature

هذه الوثيقة مرسله من النظام الآلي ولا تحتاج إلى توقيع

Please ensure that the details on this certificate are correct. You must inform the National Bureau for Taxation of any change on the basis of which you obtained your VAT account number. NBT reserves the right to deregister you for VAT purposes based on the evidence of your non-compliance with registration or deregistration criteria

يرجى التأكد من صحة تفاصيل هذه الشهادة. ويجب إبلاغ الجهاز الوطني للضرائب الخليجية بأي تغيير بشأن حصولك على رقم ضريبة القيمة المضافة ولأغراض ضريبة القيمة المضافة؛ يحتفظ الجهاز بحق إلغاء تسجيلك في حال ثبوت عدم امتثالك لمعايير